Russian food

The Russian food considerably differs from meal in the European countries. The inhabitants of many European countries consider(count) Russian food heavy. They eat very moderately. In Russia the most popular dishes are the soups (including borsch ), porriges and, certainly, meat dumplings.

In general, in connection with absence of time and money, majority of Russians eat as has got and, practically than has got.

And nevertheless by traditional drinks at Russians remains kvass and beer in the summer and vodka - winter

What concerns time of reception of food, the majority of the people is eaten by(with) 3-4 times per day: in the morning - breakfast, day - dinner, further afternoon tea (at some, especially in children's establishments), supper..

Русская пища

Русская пища значительно отличается от еды в европейских странах. Жители многих европейских стран считают русскую пищу тяжелой. Они кушают очень умеренно. В России самыми популярными блюдами являются супы (борщ в том числе), каши и, конечно, пельмени.

Вообще, в связи с отсутствием времени и денег, большинство россиян питаются как попало и, практически чем попало.
И все же традиционными напитками  у россиян остается квас и пиво летом и водка - зимой.

Что же касается времени приема пищи, то большинство людей кушают 3-4 раз в день: утром - завтрак, днем - обед, далее полдник (у некоторых, особенно в детских учреждениях), ужин.
